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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over de slechte omgang van de politie met zieken (ingezonden 8 januari 2018). 

Vraag 1
Waarom houdt de politieorganisatie zich niet aan de afspraken op het 
moment dat agenten ziek worden en hulp nodig hebben?1 

Vraag 2
Begrijpt u dat agenten het gebrek aan aandacht en re-integratie zien als een 
gebrek aan waardering voor hun werk? 

Vraag 3
Begrijpt u dat de slechte omgang met zieke collega’s het vertrouwen van 
agenten in de Nationale Politie verder doet afnemen? 

Vraag 4
Onderkent u het probleem dat de roosters steeds moeilijker worden gevuld 
en veel agenten in hun werk worden overvraagd? 

Vraag 5
Klopt het dat het moeilijk vullen van de roosters een reden is dat agenten 
soms langer moeten doorwerken dan wenselijk is? 

Vraag 6
Waarom zijn de administratie en de dossiers van zieke werknemers bij de 
Nationale Politie nog altijd niet op orde? 

Vraag 7
Erkent u dat de politievakbonden weinig vertrouwen meer hebben dat de 
problemen rondom ziekte en roosters worden opgelost? 

Vraag 8
Begrijpt u dat de slechte omgang met zieke agenten voor nieuwe collega’s 
geen aanmoediging is om bij de Nationale Politie te blijven? 

1 https://eenvandaag.avrotros.nl/item/miljoenensanctie-voor-politie-wegens-slechte-omgang-
met-zieke-werknemers/
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Vraag 9
Begrijpt u dat de berichten over de slechte behandeling van agenten jonge 
mensen niet aanmoedigt om zelf bij de politie te gaan? 

Vraag 10
Welke maatregelen gaat u nemen om te voorkomen dat de Nationale Politie 
vanaf nu nog boetes krijgt van het Uitvoeringsinstituut Werknemers-
verzekeringen (UWV)?
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